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Protokół Nr 12/19 

posiedzenia Komisji Samorządu Terytorialnego, które odbyło w dniu 5 grudnia 2019 r.  

w godz. 14.00 – 14.35, w sali 202, w Urzędzie Marszałkowskim Województwa 

Świętokrzyskiego w Kielcach.  

Zawiadomienie o posiedzeniu stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji zgodnie z załączonymi listami obecności  

(zał. nr 2,3). 

Obrady prowadził Przewodniczący Komisji Samorządu Terytorialnego, Maciej Gawin. 

Z powodu braku kworum, Przewodniczący Komisji zaproponował zmianę kolejności 

punktów (zasugerował, aby w pierwszej kolejności omówić informacje przygotowane przez 

Departament Cyfryzacji, Geodezji i Planowania Przestrzennego).   

Członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli do realizacji porządek obrad z uwzględnieniem 

zmian zaproponowanych przez Przewodniczącego: 

1. Informacja dotycząca Regionalnej Sieci Szerokopasmowej Województwa 

Świętokrzyskiego. 

2. Informacja dotycząca projektu ,,Szkolne Pracownie Informatyczne Województwa 

Świętokrzyskiego” realizowanego w ramach RPOWŚ 2014-2020. 

3. Informacja dotycząca projektu ,,Informatyzacja Placówek Medycznych Województwa 

Świętokrzyskiego” współfinansowanego w ramach RPO WŚ 2014-2020 r.  

4. Informacja o Regionalnej Infrastrukturze Informacji Przestrzennej  

pn. System Informacji Przestrzennej Województwa Świętokrzyskiego.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Województwa Świętokrzyskiego na lata 2020-2041. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Budżetu Województwa 

Świętokrzyskiego na 2020 rok. 

7. Przyjęcie planu pracy Komisji na I półrocze 2020 r.  

8. Sprawy różne. 

 

Materiały do pkt. 5-6 stanowią załączniki do akt XV sesji Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego, zaś informacje do pkt. 1-4 oraz 7 są załącznikami do akt Komisji.  
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Przebieg posiedzenia 

Ad 1- Ad 4. 

Andrzej Sztokfisz, zastępca dyrektora Departamentu Cyfryzacji, Geodezji  i Planowania 

Przestrzennego omówił: 

- informację dotyczącą Regionalnej Sieci Szerokopasmowej Województwa Świętokrzyskiego 

(zał. nr 4), 

 - informację dotyczącą projektu ,,Szkolne Pracownie Informatyczne Województwa 

Świętokrzyskiego” realizowanego w ramach RPOWŚ 2014-2020 (zał. nr 5), 

- informację dotyczącą projektu ,,Informatyzacja Placówek Medycznych Województwa 

Świętokrzyskiego” współfinansowanego w ramach RPO WŚ 2014-2020 r. (zał. nr 6), 

-informację o Regionalnej Infrastrukturze Informacji Przestrzennej  

pn. System Informacji Przestrzennej Województwa Świętokrzyskiego (zał. nr 7). 

 

W dyskusji udział wzięli Członkowie Zarządu: Marek Jońca i Marek Bogusławski,  

a także Przewodniczący Sejmiku Andrzej Pruś oraz Wicedyrektor Andrzej Sztokfisz. 

Rozmawiano na temat tworzenia miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego  

i ograniczeń związanych z używaniem programu graficznego Corel.  

Komisja Samorządu Terytorialnego przyjęła ww. informacje.  

Ad 5.                      

Radni zapoznali się z projektem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Województwa Świętokrzyskiego na lata 2020-2041. 

Komisja Samorządu Terytorialnego jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. Opinia Nr 13/19 stanowi załącznik nr 8.   

Ad 6. 

Radni zapoznali się projektem uchwały w sprawie uchwalenia Budżetu Województwa 

Świętokrzyskiego na 2020 rok. 

Komisja Samorządu Terytorialnego jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. Opinia Nr 14/19 stanowi załącznik nr 9.   
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Przewodniczący Komisji, Maciej Gawin powrócił do propozycji zorganizowania spotkania 

dla społeczności lokalnych dot. możliwości wykorzystania funduszy unijnych i pozyskiwania 

środków na dofinansowanie inwestycji i projektów.  

 

W dyskusji, w której udział wzięli członkowie komisji oraz wicedyrektor Tomasz Janusz, 

rozmawiano na temat kwestii organizacyjnych oraz możliwości sfinansowania konferencji  

ze środków Programu Pomoc Techniczna.  

 

W wyniku ustaleń Komisja Samorządu Terytorialnego ponowiła wniosek do Zarządu 

Województwa Świętokrzyskiego o zorganizowanie konferencji dot. możliwości 

wykorzystania funduszy unijnych i wystąpiła z propozycją uwzględnienia niniejszego 

przedsięwzięcia w planie działań informacyjno-promocyjnych RPO WŚ (pismo  

w przedmiotowej sprawie stanowi zał. nr 10). 

 

Ad 7. 

Przewodniczący Komisji Maciej Gawin przedstawił projekt planu pracy Komisji na I 

półrocze 2020 r.  

Komisja Samorządu Terytorialnego jednogłośnie przyjęła plan pracy na I półrocze 2020 roku 

(zał. nr 11).  

 

Ad 8. 

Innych spraw nie zgłoszono.   

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Protokół sporządziła:                                                       Przewodniczący Komisji  

    Maria Ganczarek      

                        Maciej Gawin 

 


